

中国国际中小企业博览会事務局

(Translation for reference)

October 19, 2018

Letter of Acknowledgement

To: Russian Agency for Small and Medium Business Support

The 15th CISMEF has been successfully completed on October 13, 2018. Totally 3,019 enterprises from China's mainland and 39 other countries and regions took part in the exhibition. Your organization has organized agents from the food, timber and import and export industries, and actively looks for business opportunities in China. With our close cooperation, the 15th CISMEF has obtained great compliments from the exhibitors and visitors worldwide.

Here, as the executive organization of CISMEF, we'd like to present our sincere appreciation to you for the support in planning, preparing and organizing the participation of SMEs in the 15th CISMEF as well as relevant business activities during the event. On the basis of our fruitful and joyful cooperation, we truly hope to enhance the close contacts with you, furthering the cooperation and exchange between the bilateral SMEs.

We are looking forward to your continued support to the CISMEF and further cooperation in 16th CISMEF in 2019. Hope we can keep continued cooperation in the future!

With kind regards,

Bureau of China International SME Fair

(Contact person: He Simin, Tel.:+86-20-83137629, E-mail: hesimin@cismef.com.cn)



中国国际中小企业博览会事務局

感谢信

俄罗斯中小企业支持机构:

第十五届中国国际中小企业博览会(以下简称中博会)已于2018年10月13日圆满闭幕。本届中博会吸引包括俄罗斯在内的40个国家和地区共3,019家企业参展。贵机构组织了食品、木材和进出口等行业的代理商参展,并积极为企业在中国寻找商机。在双方的紧密合作下,本届中博会得到了中外参展参会客商的肯定与赞赏。

在此,作为中博会的执行机构,中博会事務局向贵机构工作团队在策划、筹备、组织俄罗斯展区及有关活动中所作出的努力和给予的协助表示衷心的感谢!在第十五届中博会富有成效的合作基础上,我们真诚地希望今后能与贵机构继续保持紧密联系,为共同促进两国中小企业的交流与合作添砖加瓦。

我们期待贵机构能继续关注和支持中博会,协助组织俄罗斯企业参加2019年第十六届中博会,并就未来合作继续保持沟通联系。

即颂
商祺!



中国国际中小企业博览会事務局

2018年10月19日

(联系人: 何思敏, 电话: +86-20-83137629, 邮箱:
hesimin@cismef.com.cn)